
 

 

 

 

 

 

 

Ungdomskollen 

IK Kongahälla P06 

Efter ett e-mailutskick bland 

föreningens ledare ställdes frågan om 

det fanns intresse för en 

”Ungdomskoll”. Det dröjde inte länge 

förrän ledarna i P-06 hörde av sig. Efter 

lite planerande så tog vi ett snack ute 

på planen. Förhoppningsvis kommer vi 

kunna presentera fler ungdomslag inom 

kort.  

Kan du ge mig lite kort info om laget 

Gabriel som är ansvarig ledare i P-06? 

IK Kongahälla pojkar 06 har idag en trupp 

på ca 35 spelare och 6 ledare. Vi har varit 

ett lag sedan fotbollsskolan vilket innebär 

att vi har spelat tillsammans i 3 år. Vi har 

fått behålla i stort sett samma trupp genom 

åren vilket har varit en bidragande orsak till 

att vi hela tiden utvecklas och blir bättre. 

Alla spelare i laget känner att de bidrar 

vilket är mycket viktigt för oss.  

Hur många gånger tränar ni per vecka? 

  

De senaste åren har vi legat på två 

träningstillfällen/vecka á 1,5 timme. Detta 

har vi i stort sätt hållit fast vid under hela 

året oavsett om vi varit i eller utanför 

säsong. Det har varit uppskattat från alla 

spelare att få möjlighet att få träna fotboll 

flera gånger i veckan.  

  

Något annat som vi har satsat hårt på 

under året som gick och som vi kommer 

att fortsätta med är att spela många 

matcher.  

Vi är med i poolspel i Ale-serien och vi har 

deltagit i många cuper såväl sommar som 

vinter. Under 2014 spelade varje spelare 

ca 60 matcher och vi ligger på en 

vinstprocent på 85-90%. Att spela och 

träna mycket är grunden för att bli en bra 

spelare.  

  

Hur ser det ut kring ledarstaben? 

Vi ledare har ett mycket bra samarbete 

med tydligt definierade roller detta tror vi är 

en bidragande faktor till vår framgång.  

  

Vi jobbar med främst två ledord under våra 

träningar, "behålla boll" och "rörelse". 

Detta har helt klart gått in hos spelarna och 

har gjort att vi hela tiden strävar efter att 

bollen är vår inte motståndarnas och vi får 

inte står stilla på en fotbollsplan.  

Ni hade ett bra fjolår, hur har ni 

utvecklat ert spel under vintern? 

  

Det har gått väldigt bra för vårt lag 

resultatmässigt och utvecklingsmässigt. 

Detta har spridit sig och vi blev kontaktade 

av IFK Göteborg för att spela matcher. 

Detta var givetvis spännande och mycket 

triggande för våra spelare. IFK har precis 

som vi varit ganska dominerande i sitt spel 

under året. Det blev inte sämre av att vi 

vann 2 och förlorade 1 match. Blåvitt och 

IKK har nu ingått ett samarbete där vi skall 

anordna träningstillfällen, ledarteori och 

fortsätta spela matcher emot varandra.  

Både vi och IFK Göteborg tror starkt på 

detta samarbete då vi lär oss av varandra. 

I slutändan kanske det slutar med att det 

är IKK som spelare vill gå till och inte 

tvärtom.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

5 snabba med Gabriel Persson 

Hur kommer årets säsong se ut? 

Vi kommer deltaga i Ale serien. 

6-7 cuper under året. 

Vad blir viktigast under året? 

Sportsligt att arbeta efter ledorden ”behålla 

boll” och ”rörelse” 

Socialt är målet att bibehålla vår positiva 

laganda. 

Hur ser ni på om det kommer nya 

spelare? 

Alla som älskar fotboll lika mycket som vi 

gör är självklart välkomna! Vi har fått två 

nya inför denna säsong redan. 

Vad har ni fokuserat på under årets 

försäsong? 

Bolltempo och bedriva lärorika och roliga 

träningar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5 snabba med Hussein Debes 

Vad är det bästa med att spela i IKK? 

Att vi har bra passningsspel och att ingen 

är ego. Alla är bra på matcher också. 

Vem är din största fotbollsidol? 

Cristiano Ronaldo 

Vad är det roligaste på träningarna? 

Att vi har bra tränare och att träningarna är 

roliga. 

Vad ser du mest fram emot denna 

säsong? 

Att alla har blivit bättre och att vi kommer 

spela fler matcher än innan. 

Vad var det bästa med att möta blåvitt? 

Bra försvarsspel och bra passningsspel, 

därför vi vann. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5 snabba med Alexander Persson 

Vad är det bästa med att spela i IKK? 

Att alla är bra kompisar med alla och att vi 

är snälla mot varandra. 

Vem är din största fotbollsidol? 

Cristiano Ronaldo 

Vad är det roligaste på träningarna? 

Spela match och dribbla. 



Vad ser du mest fram emot denna 

säsong? 

Att bli ännu bättre. 

Vad var det bästa med att möta blåvitt? 

Att vi vann 2 av 3 matcher och att vi gjorde 

så mycket mål. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5 snabba med Elias Börjesson 

Vad är det bästa med att spela i IKK? 

Att alla är snälla och bra på fotboll. 

Vem är din största fotbollsidol? 

Cristiano Ronaldo 

Vad är det roligaste på träningarna? 

Spela match och göra mål. 

Vad ser du mest fram emot denna 

säsong? 

Alla cuper och matcher. 

Vad var det bästa med att möta blåvitt? 

Det var coolt att mäta sig med en 

storklubb, men jag gillar mest Gais. 

 

Ett gött gäng som går en strålande framtid 

till mötes. Jag tackar för den härliga 

pratstunden och önskar lycka till!  

/ Linus Carlström 

 


